

Subject to change / Sous réserve de modifications

December 12, 2005

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON PUBLIC ACCOUNTS

The Standing Committee on Public Accounts will meet on Tuesday, January 10, 2006 at 10 o'clock a.m. in the Legislative Assembly Chamber.

By order of the Chairman.

Donald J. Forestell
Clerk Assistant

NOTE: This will be a joint meeting with the Standing Committee on Crown Corporations.

AGENDA

Auditor General will present Volume II of the *2005 Report of the Auditor General of New Brunswick*.

The Members of the Committee are: Mr. Branch, Mr. Sherwood, Mr. Williams, Mr. C. LeBlanc, Mr. Malley, Mr. Betts, Mr. Carr, Mr. MacDonald, Mr. Haché, Mr. Jamieson and Mr. Allaby.

le 12 décembre 2005

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DES COMPTES PUBLICS

Le Comité permanent des comptes publics se réunira le mardi 10 janvier 2006 à 10 heures à la Chambre de l'Assemblée législative.

Par ordre du président.

Donald J. Forestell,
greffier adjoint

NOTE : Ce sera en même temps une réunion du Comité permanent des corporations de la Couronne.

ORDRE DU JOUR

Le vérificateur général présentera le *volume II du Rapport du vérificateur général : 2005* du Nouveau-Brunswick.

Les membres du comité sont les suivants : M. Branch, M. Sherwood, M. Williams, M. C. LeBlanc, M. Malley, M. Betts, M. Carr, M. MacDonald, M. Haché, M. Jamieson et M. Allaby

Subject to Change / Sous réserve de modifications

December 12, 2005.

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON CROWN CORPORATIONS

The Standing Committee on Crown Corporations will meet on Tuesday, January 10, 2006 at 10 o'clock a.m. in the Legislative Assembly Chamber.

By order of the Chairman.

Donald J. Forestell
Clerk Assistant

NOTE: This will be a joint meeting with the Standing Committee on Public Accounts.

AGENDA

Auditor General will present Volume II of the *2005 Report of the Auditor General of New Brunswick*.

The Members of the Committee are: Mr. Stiles, Hon. Mr. Holder, Mr. Betts, Mr. Sherwood, Mr. Carr, Mr. Malley, Mr. MacDonald, Mr. V. Boudreau, Mr. MacIntyre, Mr. Doucet and Mr. Arseneault.

le 12 décembre 2005

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DES CORPORATIONS DE LA COURONNE

Le Comité permanent des corporations de la Couronne se réunira le mardi 10 janvier 2006 à 10 heures à la Chambre de l'Assemblée législative.

Par ordre du président.

Donald J. Forestell,
greffier adjoint

NOTE : Ce sera en même temps une réunion du Comité permanent des comptes publics.

ORDRE DU JOUR

Le vérificateur général présentera le *volume II du Rapport du vérificateur général : 2005 du Nouveau-Brunswick*.

Les membres du comité sont les suivants : M. Stiles, l'hon. M. Holder, M. Betts, M. Sherwood, M. Carr, M. Malley, M. MacDonald, M. V. Boudreau, M. MacIntyre, M. Doucet et M. Arseneault.